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PROTOKÓŁ NR XI/2019 
z obrad XI sesji Rady Miejskiej w Bieruniu, która odbyła się w dniu 26 września 2019 r. 

w sali narad Urzędu Miejskiego w Bieruniu 
 

 
Obecni: 

1. Radni Rady Miejskiej Bierunia – według załączonej listy obecności (zał. nr 1 protokołu).  
 
 Na stan 15 radnych:  obecnych  14 
       nieobecnych    1 
       usprawiedliwionych   0 
 

2. Burmistrz Miasta Krystian Grzesica, Wiceburmistrz Miasta Sebastian Macioł, Skarbnik Miasta 
Dorota Przybyła, Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga, Radca Prawny Katarzyna Morawska-Paterek, 
naczelnicy wydziałów, kierownicy referatów, dyrektorzy jednostek organizacyjnych gminy 
(według listy obecności). 

 
 
Porządek obrad sesji: 
1.  Otwarcie obrad.  
2.   Przyjęcie wniosków do porządku obrad.  
3.   Przyjęcie protokołu z X sesji Rady Miejskiej, która odbyła się w dniu 29.08.2019 r. 
4.  Sprawozdanie Burmistrza Miasta z działalności i realizacji zadań w okresie od 20.08.2019 r.  

do 16.09.2019 r.  
5.  Informacja Burmistrza Miasta Bierunia i Przewodniczącego Rady  Miejskiej o oświadczeniach 

majątkowych.  
6.   Sprawozdanie z wykonania uchwał Rady Miejskiej podjętych na X sesji Rady Miejskiej w dniu 

29.08.2019 r.  
7.   Stanowiska, wnioski i opinie komisji.  
8.   Metropolia. 
9.   Rozpatrzenie projektów uchwał Rady Miejskiej – według załącznika.   
10.  Zapytania i wnioski radnych oraz odpowiedzi.  
11.  Blok informacyjny.   
12.  Zakończenie obrad XI sesji Rady Miejskiej w Bieruniu. 
 
 
Ad 1 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej Marcin Nyga działając na podstawie art. 20 ust. 1 ustawy 
o samorządzie gminnym z dnia 8 marca 1990 r. otworzył obrady XI sesji Rady Miejskiej 
w Bieruniu. Na podstawie § 9 ust. 1 Regulaminu obrad Rady Miejskiej stwierdził, że liczba obecnych 
na sali radnych, tj. 14 pozwala na prawomocne obradowanie i podejmowanie uchwał. Przywitał 
radnych oraz wszystkich przybyłych na obecną sesję. 
 
 
Ad 2 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej zapytał, czy radni wnoszą o poszerzenie lub ograniczenie porządku 
obrad.  
 
Radni nie zgłosili uwag do porządku posiedzenia. 
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Ad 3  
Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie protokół Nr X/2019 z obrad sesji w dniu  
29.08.2019 r. 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka - 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia - 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław - 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 11 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głos 

Protokół został przyjęty jednogłośnie, bez uwag. 
 
Ok godz. 15:03 na sesję przybyła spóźniona radna Natalia Grosman. 
Od tej chwili w obradach uczestniczy 12 radnych. 
 
Ad 4 
Burmistrz Miasta szczegółowo przedstawił sprawozdanie z działalności i realizacji zadań w okresie  
od 20.08.2019 r. do 16.09.2019 r. Poinformował o zmianach kadrowych oraz postępowaniach 
realizowanych w trybie ustawy Prawo Zamówień Publicznych. Podsumował najważniejsze spotkania  
i wydarzenia z okresu międzysesyjnego. 
  
Ok 15:06 na sesję przybył spóźniony radny Jarosław Mokry. 
Od tej chwili w obradach uczestniczy 13 radnych. 
 
W czasie dyskusji, w której udział wzięli radni: Maria Sitko, Krystyna Wróbel poruszono sprawy 
dotyczące m. in.: rozbudowy oświetlenia, zabezpieczenia podczas wznoszenia pomnika Powstańców 
Śląskich urny z ziemią z pól gdzie zginęli powstańcy, umowy na wykonanie kompletnej dokumentacji  
dla ul. Turystycznej w ramach zamówienia pn. „Zmiana Studium uwarunkowań i kierunków 
zagospodarowania przestrzennego miasta Bierunia”.   
 
Burmistrz Miasta oraz Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości udzielili 
odpowiedzi oraz szczegółowych wyjaśnień na poruszone w czasie dyskusji sprawy. 
 
Ad 5 
Burmistrz Miasta oraz Przewodniczący Rady Miejskiej przedstawili informacje o oświadczeniach 
majątkowych.  
 
Ad 6 
Sekretarz Miasta poinformowała, że uchwały podjęte na X sesji zostały przekazane do nadzoru 
prawnego wojewody i Regionalnej Izby Obrachunkowej. Do dziś nie wpłynęły żadne uwagi i zapytania 
dotyczące podjętych uchwał.  
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Ad 7 
Przewodniczący Komisji Bezpieczeństwa, Społecznej, Gospodarki, Finansów i Rewizyjnej 
przedstawili wnioski i stanowiska podjęte na posiedzeniach komisji we wrześniu br. bez opinii 
dotyczących tematu głównego i projektów uchwał będących w porządku obrad dzisiejszej sesji.  
 
Ok godz. 15:26 na sesję przybyła spóźniona radna Agnieszka-Demska-Furgał. 
Od tej chwili w obradach uczestniczy 14 radnych. 
 
 
Ad 8 
Burmistrz Miasta wprowadził do tematu Metropolii.  
 
Następnie głos zabrali zaproszeni goście z Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii Pani Blanka 
Romanowska, Pan Andrzej Kolat, Pan Grzegorz Rutkowski, którzy zaprezentowali działalność GZM.    
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że Komisja Gospodarki zapoznała się  
z informacją dotyczącą funkcjonowania miasta w Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii i pozytywnie 
oceniła zaangażowanie miasta w działania podejmowane w ramach funkcjonowania w jej 
strukturach, w tym szczególnie wysoki poziom pozyskanych środków finansowych z Funduszu 
Solidarności. 
 
W dyskusji, w której udział wzięli radni: Agnieszka Demska-Furgał, Barbara Panek-Bryła, Jarosław 
Mokry, Natalia Grosman, Marcin Nyga poruszono sprawy dotyczące m.in.: planowanego 
wprowadzenia obowiązku zapłaty przez Metropolię podatku VAT od składek na komunikację 
publiczną, polityki wobec osób starszych, środków z Funduszu Solidarności, angażowania się 
Metropoli w obszar gospodarki odpadami, połączeń kolejowych i autobusowych w Metropolii, apelu 
Zgromadzenia GZM w sprawie zmiany w prawie dotyczącego ustawy o funduszu rozwoju przewozów 
autobusowych, która wyklucza gminy z Metropolii z możliwości ubiegania się o dofinansowanie 
komunikacji publicznej, perspektyw na pozyskiwanie środków na komunikację publiczną, prac nad 
ramowym studium uwarunkowań i zagospodarowania przestrzennego. 
 
Burmistrz Miasta oraz przedstawiciele Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropoli udzielili odpowiedzi 
oraz szczegółowych wyjaśnień na poruszone w czasie dyskusji sprawy. 
 
Przewodniczący Rady wobec braku dalszych głosów w dyskusji, poddał pod głosowanie stanowisko: 
 
Rada Miejska w Bieruniu pozytywnie ocenia aktywność Miasta Bierunia w ramach  
Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii, w tym zakresie na szczególne wyróżnienie zasługują 
skuteczne działania związane z wysokim poziomem pozyskiwania środków finansowych z Funduszu 
Solidarności. Rada Miejska stoi na stanowisku, że polityka gminy w tym zakresie powinna być dalej 
dynamicznie kontynuowana. Jako priorytetowe obszary w ramach Metropolii do działań wskazuje 
się rozwój transportu  publicznego.   
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA  
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
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13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Stanowisko zostało przyjęte jednogłośnie.  
 
  
Ad 9 
Rada przystąpiła do rozpatrzenia projektów uchwał: 

 
a) w sprawie wyboru ławników do Sądu Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego 

w Tychach na kadencję 2020-2023 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem przedstawiła Sekretarz Miasta Jolanta Sałęga. 
 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że w przypadku tej uchwały nie będzie głosowania całego 
projektu uchwały, tylko głosowanie będzie przeprowadzone na poszczególnych kandydatów  
w głosowaniu elektronicznym, tajnym i przegłosowanie wszystkich kandydatur będzie oznaczało 
przyjęcie uchwały.  
 
Przewodniczący poddał pod tajne głosowanie: 
 
1. kandydaturę Anny, Marii Początek na ławnika sądowego do Sądu Okręgowego w Katowicach na 
kadencję 2020-2023 do orzekania w sprawach karnych: 
 

 za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Kandydaturę przyjęto jednogłośnie. 
 
 
2. kandydaturę Krystyny, Marty Czajowskiej na ławnika sądowego do Sądu Okręgowego  
w Katowicach na kadencję 2020-2023 do orzekania w sprawach rodzinnych: 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Kandydaturę przyjęto większością głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się.   
 
 

3. kandydaturę Lidii, Łucji Oślak na ławnika sądowego do Sądu Okręgowego w Katowicach na 
kadencję 2020-2023 do orzekania w sprawach rodzinnych:  

 
za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Kandydaturę przyjęto większością głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się.   
 
 

4. kandydaturę Bogusławy, Zofii Tuszyńskiej na ławnika sądowego do Sądu Okręgowego  

w Katowicach na kadencję 2020-2023 do orzekania w sprawach rodzinnych: 
 
za – 13 głosów  przeciw – 1 głos  wstrzym. – 0 głosów 

Kandydaturę przyjęto większością głosów, przy 1 głosie przeciw.   
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5. kandydaturę Józefa, Leona Czempasa na ławnika sądowego do Sądu Rejonowego w Tychach 
na kadencję 2020-2023 do orzekania w sprawach rodzinnych: 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Kandydaturę przyjęto jednogłośnie. 
 
 
6. kandydaturę Rafała, Przemysława Rutkowskiego na ławnika sądowego do Sądu Rejonowego 

w Tychach na kadencję 2020-2023 do orzekania w sprawach rodzinnych: 
 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Kandydaturę przyjęto większością, przy 1 głosie wstrzymującym się. 
 
 

Przewodniczący Rady poinformował, że wszyscy kandydaci na ławników otrzymali poparcie Rady 
Miejskiej, w związku z powyższym Uchwała Nr XI/1/2019 w sprawie wyboru ławników do Sądu 
Okręgowego w Katowicach i Sądu Rejonowego w Tychach na kadencję 2020-2023 została podjęta.  

 
 
 
b) w sprawie zmiany uchwały dotyczącej ustanowienia służebności gruntowych na 

nieruchomościach stanowiących własność Gminy Bieruń. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości. 

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie: 

 
 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 

Uchwała Nr XI/2/2019 została podjęta większością głosów, przy 2 głosach wstrzymujących się.  
  

 
 
 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka WSTRZ. 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara WSTRZ. 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
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c) w sprawie wyrażenia zgody na zbycie nieruchomości gruntowych położonych 
w Bieruniu 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości. 

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

 
Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości odpowiedział na pytanie radnej 
Barbary Panek-Bryła, która spytała, czy teren którego dotyczy uchwała jest ostatnim terenem 
gminnym  w tym rejonie.  

 
 

Wobec braku dalszych głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka WSTRZ. 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Uchwała Nr XI/3/2019 została podjęta większością głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się.  
 
 

d) w sprawie zaliczenia ulicy Strefowej do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia jej 
przebiegu 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia przedstawił Burmistrz Miasta. 
 

Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie: 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
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13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XI/4/2019 została podjęta jednogłośnie.  
 
 

e) w sprawie zaliczenia odcinka ulicy Węglowej do kategorii dróg gminnych oraz ustalenia 
jej przebiegu 

 
Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia przedstawił Burmistrz Miasta. 
 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

 
Wobec braku głosów w dyskusji Przewodniczący Rady poddał uchwałę pod głosowanie: 
  

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XI/5/2019 została podjęta jednogłośnie.  
 
 

f) w sprawie nadania nazwy ulicy odcinkowi drogi położonemu na terenie gminy Bieruń. 

Projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia przedstawił Naczelnik Wydziału Gospodarki 
Przestrzennej i Nieruchomości. 

 
Przewodniczący Komisji Gospodarki poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

 
Radny Piotr Świerkosz złożył wniosek, aby w projekcie uchwały zmienić nazwę ulicy z ul. Nowej na  
ul. Logistyczną.  
 
Radna Barbara Panek Bryła zapytała czy ul. Logistyczna nie będzie to ta ulica, która docelowa będzie 
służyła logistce, natomiast ten odcinek będzie służyć mieszkańcom.  

 
Przewodniczący Rady i Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości udzielili 
odpowiedzi oraz szczegółowych wyjaśnień na zadane pytanie.  
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Przewodniczący Rady poddał pod głosowanie wniosek: 
 
Rada Miejska wnioskuje, aby w projekcie uchwały zmienić nazwę ulicy z ul. Nowej na  
ul. Logistyczną. 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław WSTRZ. 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna WSTRZ. 

 

za – 12 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 2 głosy 

Wniosek został przyjęty większością głosów, przy 2 głosach wstrzymujących się.  

 

Przewodniczący Rady poinformował, iż w związku z powyższym w projekcie uchwały należy nanieść 
zmianę, wykreślić ul. Nową i wpisać ul. Logistyczną i z tą zmianą poddał pod głosowanie uchwałę.  
 

 
 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XI/6/2019 została podjęta jednogłośnie.  
 
 

g) w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej na lata 2019-2025 
 

Skarbnik Miasta przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem jej podjęcia. 
 

Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 
 
Przewodniczący Rady wobec braku głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
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 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 
za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XI/7/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 
 
h) w sprawie zmian budżetu miasta Bierunia na 2019 rok 

 
Projekty uchwał wraz z uzasadnieniem przedstawiła Skarbnik Miasta. 

 
Przewodniczący Komisji Finansów poinformował, że komisja pozytywnie zaopiniowała projekt 
uchwały. 

 
Radna Barbara Panek-Bryła zapytała o nieruchomość przy ul. Oświęcimskiej tj. niezrealizowany 
zakupu nieruchomości, zamiarów nowego właściciela nieruchomości, geodezyjnego zabezpieczenia 
terenów na drogi.  
 
Skarbnik Miasta i Naczelnik Wydziału Gospodarki Przestrzennej i Nieruchomości udzielili 
odpowiedzi oraz szczegółowych wyjaśnień na zadane pytania.  

 
Przewodniczący Rady wobec dalszych głosów w dyskusji, poddał uchwałę pod głosowanie: 
 

 

za – 14 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 0 głosów 

Uchwała Nr XI/8/2019 została podjęta jednogłośnie. 
 

  
Ad 10 
Przewodniczący Rady złożył wniosek, aby teren Hamrowizny nazwać Skwerem Powstańców Śląskich.  
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
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Radny Jarosław Mokry zaproponował, aby skonsultować propozycję zmiany nazwy z mieszkańcami  
i organizacjami pozarządowymi, które były zaangażowane w zagospodarowanie tego terenu.  
 
Przewodniczący Rady poinformował, że przez najbliższy miesiąc, do kolejnej sesji będą zbierane 
ewentualne opinie w niniejszej sprawie.  
 
Wiceprzewodnicząca Krystyna Wróbel poddała pod głosowanie wniosek: 
 
Rada Miejska wnioskuje, aby teren Hamrowizny nazwać Skwer Powstańców Śląskich. 
 

 

za – 13 głosów  przeciw – 0 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Wniosek został przyjęty większością głosów, przy 1 głosie wstrzymującym się.  

 

Radny Piotr Świerkosz w związku z niewykorzystaniem pełnej puli środków którymi dysponowała 
Podkomisja ds. dróg złożył wniosek o zwołanie Podkomisji do spraw dróg powołanej decyzją Komisji 
Gospodarki z I kwartału tego roku.  
 
W czasie trwającej dyskusji, w której udział wzięli radni: Marcin Nyga, Krystyna Wróbel, Natalia 
Grosman, Maria Sitko Przewodniczący Rady złożył wniosek formalny, aby zakończyć dyskusję  
w przedmiotowym temacie i kontynuować ją podczas posiedzenia Podkomisji ds. dróg i Komisji 
Gospodarki oraz przegłosować zaproponowany przez radnego Piotra Świerkosza wniosek.  
 
Wiceprzewodnicząca Krystyna Wróbel poddała pod głosowanie wniosek: 
 
Rada Miejska wnioskuje o zwołanie Podkomisji do spraw dróg powołanej decyzją Komisji 
Gospodarki z I kwartału tego roku. 
 

 
 
 
 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia ZA 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław ZA 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria WSTRZ. 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 

 

 Nazwisko i imię radnego Głos 

1. Andrejczuk Edward ZA 
2. Bobla Walenty ZA 
3. Czapiewski Dariusz ZA 
4. Demska-Furgał Agnieszka ZA 
5. Gerycki Damian - 
6. Grosman Natalia WSTRZ. 
7. Jurecki Stanisław ZA 
8. Magiera Walenty ZA 
9. Mokry Jarosław PRZECIW 

10. Nyga Marcin ZA 
11. Panek-Bryła Barbara ZA 
12. Pyda Tomasz ZA 
13. Sitko Maria ZA 
14. Świerkosz Piotr ZA 
15. Wróbel Krystyna ZA 
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 za – 12 głosów  przeciw – 1 głosów  wstrzym. – 1 głos 

Wniosek został przyjęty większością głosów, przy 1 głosie przeciw i 1 wstrzymującym się.  

Radny Piotr Świerkosz podziękował Burmistrzowi Miasta, Bieruńskiemu Ośrodkowi Kultury  
i Bieruńskiemu Ośrodkowi Sportu i Rekreacji za zaangażowanie w organizację Festynu 
Rewitalizacyjnego na ul. Chemików. Dodał również, że formuła 2 imprez w ramach 1 dnia bardzo się 
sprawdziła, ma nadzieję, że będzie kontynuowana w kolejnych latach.  
 
Radny Jarosław Mokry zapytał, czy w związku z trwającą inwestycją budowa trasy rowerowej wzdłuż 
ul. Węglowej i połączenie jej poprzez drogę ul. Jagiełły z Plantami Karola, planowane są jeszcze jakieś 
inne rozwiązania, które podniosą bezpieczeństwo, głównie dzieci, przejścia pomiędzy drogą 
rowerową przez ul. Jagiełły do Plantów Karola. Dodał, że rodzice dzieci uczęszczających do szkoły 
zwracają uwagę, iż ten teren jest niebezpieczny dla przejścia dla dzieci, dlatego też może w imieniu 
mieszkańców spłynąć wniosek aby pochylić się nad tym tematem. 
 
Wiceburmistrz Miasta poinformował, że zadanie złożone jest z II części. I część to przejazd przez  
ul. Jagiełły w stronę Plant Karola jadąc z ul. Węglowej za Triadę i tu będzie wyznaczona przejazdka  
z oznakowaniem  poziomym. Natomiast wracając z Plant Karola rowerzysta jest zobligowany 
poruszać się zgodnie z zasadami ruchu drogowego czyli ulicą jednokierunkową ul. Jagiełły na wprost. 
Z uwagi na własności nie ma możliwości wyznaczenia przejazdki, jest możliwość przejechania tej 
drogi ze względu na linię przerywaną na drodze. Oprócz obecnego wyznaczonego przejścia dla 
pieszych przez ul. Jagiełły będzie wyznaczona czerwonym oznakowaniem poziomym przejazdka 
rowerowa  w stronę Plant Karola oraz oczywiście oznakowanie pionowe.  
Dodał, również że jest to droga powiatowa, dlatego wszelkie kwestie związane z oznakowaniem 
należą do powiatu, a gmina to robi w ramach swojej  inwestycji. 
 
Radny Edward Andrejczuk poprosił o sprawdzenie i  udzielnie informacji przez Komendanta SM oraz 
Naczelnika Wydziału Bezpieczeństwa, czy są już jakieś wnioski ws. łamania zakazu postoju kierowców 
samochodów na ul. Świerczynieckiej tj. czy zostały przekazane i w jakiej ilości informacje na policję 
aby łamiących przepisy o ruchu drogowym podciągać do odpowiedzialności. 
 
 
Ad 11 
Przewodniczący Rady przekazał, że korespondencja, która wpływa do rady jest na bieżąco 
przekazywana radnym lub jest dostępna w Biurze Rady.  
 
 
Ad 12 
Przewodniczący Rady Miejskiej zamknął obrady XI sesji Rady Miejskiej. 
 
 
 
Integralną część protokołu stanowi nagranie opublikowane w Biuletynie Informacji Publicznej. 
 
 
Na tym protokół zakończono. 
 
Protokołowała:  
Anna Wilk 


